
Protokoll fört vid Krägga Samfällighetsförenings styrelsemöte 

Datum: 2019-01-22 

Tid: Kl 19.00 

Plats: Båthuset 

Närvarande: Lautaro Aranda, Anders Janzen , Jens Aldheim, Vahid Hagigi, Mickael 

 

Dagordning: 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Föregående protokoll 

 

4. Uppföljning av verksamhet 

 

A. Vägar (GA:6) 

 

- Styrelsen har beslutat att lägga till infarten till Envägen och Björkvägen med i 

upphandlingen. 

 

- Styrelsen har beslutat att vägbommen mellan Granvägen - Snickarvägen ska vara kvar. 

Dock kan den behöva renoveras. Ordförande kommer att ta diskussionen med Stämsviks 

Vägförening. 

 

- Styrelsen ser tyvärr ingen förbättring av felparkerade fordon och soptunnor som står på våra 

vägar. Styrelsen ser över möjligher till eventuella åtgärder för att lösa problemet. 

 

 

Mark och Skog (GA:5) 

Gräsklippning 

- Styrelsen har diskuterat hur vi kommer att sköta gräsklippningen av fotbollsplan. 

 

 

 

 



B. Ekonomi och Administration 

-  Vi har 1 ärende som har skickats vidare till kronofogden. 

- Ekonomin är god. 

 

5. Övriga frågor 

- Vi har diskuterat mobilmasten som tele2 vill bygga, detta ärende ska KTEF ta ställning till. 

- Motion har inkommit en medlem och styrelsen har behandlat den. 

 

6. Nästa sammanträde 

- Nästa möte: Tisdag 12 Februari kl 19 

 

7. Avslut 


